

Bill C-336, An Act to amend the Senate and House of Commons Act (corporate and political office prohibited).—*Mr. McKenzie*.

Bill C-337, An Act to amend the Broadcasting Act.—*Mr. Clark* (Rocky Mountain).

Bill C-338, An Act to amend the Canadian Citizenship Act (time off without loss of pay for appearance in Citizenship Court).—*Mr. Knowles* (Winnipeg North Centre).

Bill C-339, An Act to amend the Public Service Employment Act (oaths and confidential information).—*Mr. Leggatt*.

Bill C-340, An Act to amend the British North America Act, 1867 (appointment of Senators).—*Mr. McKinnon*.

Bill C-341, An Act respecting the presence of the Flags of Canada in both Houses of Parliament.—*Mr. Schumacher*.

Bill C-342, An Act to amend the Criminal Code (abortion).—*Mr. Robison*.

Bill C-343, An Act to provide for the establishment of the Office of Archaeological Curator for Canada.—*Mr. Watson*.

Bill C-344, An Act to amend the Statistics Act.—*Miss MacDonald* (Kingston and the Islands).

Bill C-345, An Act to establish the Office of Ombudsman.—*Mr. Reid*.

Bill C-346, An Act to amend the Criminal Code (cruelty to animals).—*Mr. Robison*.

Bill C-347, An Act to amend the British North America Acts, 1867 to 1965, with respect to the Quorum of the House of Commons.—*Mr. Knowles* (Winnipeg North Centre).

Bill C-348, An Act to amend the Criminal Code (pornography).—*Mr. Friesen*.

Bill C-349, An Act to amend the Electoral Boundaries Readjustment Act (appeals).—*Mr. Reid*.

Bill C-350, An Act to amend the British North America Act, 1867 (tenure of place of Senators).—*Mr. McKinnon*.

Bill C-351, An Act to amend the Interest Act.—*Mr. Robison*.

Bill C-352, An Act to amend the Electoral Boundaries Readjustment Act.—*Mr. Lambert* (Edmonton West).

Bill C-353, An Act to rescind the Memorandum of Understanding signed on June 28, 1976 between the Minister of Transport and The Canadian Air Traffic Control Association (CATCA) and The Canadian Air Line Pilots' Association (CALPA).—*Mr. Joyal*.

Bill C-354, An Act to amend the Canada Labour Code.—*Mr. Oberle*.

Bill C-336, Loi modifiant la Loi sur le Sénat et la Chambre des communes (interdiction d'occuper un poste dans une société ou un parti politique).—*M. McKenzie*.

Bill C-337, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion.—*M. Clark* (Rocky Mountain).

Bill C-338, Loi modifiant la Loi sur la citoyenneté canadienne (autorisation d'absence sans perte de salaire pour comparution devant le tribunal de la citoyenneté).—*M. Knowles* (Winnipeg-Nord-Centre).

Bill C-339, Loi modifiant la Loi sur l'emploi dans la Fonction publique (serments et renseignements confidentiels).—*M. Leggatt*.

Bill C-340, Loi modifiant l'Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867 (nomination des sénateurs).—*M. McKinnon*.

Bill C-341, Loi sur l'obligation de placer les drapeaux du Canada dans les deux Chambres du Parlement.—*M. Schumacher*.

Bill C-342, Loi modifiant le Code criminel (avortement).—*M. Robison*.

Bill C-343, Loi prévoyant la création du poste de conservateur d'archéologie pour le Canada.—*M. Watson*.

Bill C-344, Loi modifiant la Loi sur la statistique.—*M^{lle} MacDonald* (Kingston et les Îles).

Bill C-345, Loi créant le poste d'Ombudsman.—*M. Reid*.

Bill C-346, Loi modifiant le Code criminel (cruauté envers les animaux).—*M. Robison*.

Bill C-347, Loi modifiant les Actes de l'Amérique du Nord britannique, 1867 à 1965, en ce qui a trait au quorum de la Chambre des communes.—*M. Knowles* (Winnipeg-Nord-Centre).

Bill C-348, Loi modifiant le Code criminel (pornographie).—*M. Friesen*.

Bill C-349, Loi modifiant la Loi sur la revision des limites des circonscriptions électorales (appels).—*M. Reid*.

Bill C-350, Loi modifiant l'Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867 (durée du mandat des sénateurs).—*M. McKinnon*.

Bill C-351, Loi modifiant la Loi sur l'intérêt.—*M. Robison*.

Bill C-352, Loi modifiant la Loi sur la revision des limites des circonscriptions électorales.—*M. Lambert* (Edmonton-Ouest).

Bill C-353, Loi rescindant le Protocole d'Accord intervenu le 28 juin 1976 entre le ministre des Transports et *The Canadian Air Traffic Control Association (CATCA)* et *The Canadian Air Line Pilots' Association (CALPA)*.—*M. Joyal*.

Bill C-354, Loi modifiant le Code canadien du travail.—*M. Oberle*.